
 

Valtuusto, Vasemmiston  ryhmäpuhe 9.12.2024/Arja Paakkanen 

Hyvät valtuutetut ja viranhaltijat! 

Taloudesta on kaikki sanottu puheenvuorojen tässä vaiheessa, 
joten totean lyhyesti: on hieno juttu, että taoudesta voimme puhua 
paljon vapautuneemmin, kun paremmalta näyttää. Mutta. 

Valtuustoa ikävästi jakaneen koulukeskustelun jälkeen olin varma, 
että osaamme jatkossa keskustella  avoimesti ja sovitella 
ennakkoon asioita. 
Puhuttiin jopa valtuustosopimuksesta, johon kaikki 
sitoutuisimme. 

Mutta mihinkäpäs  koira karvoistaan pääsisi, vai miten sen sanoisi. 
Ällistys oli joka tapauksessa iso kun hallitus esittää äänin 9-0 4,5 
miljoonan  liikuntahallin raentamista, suunnitteluunkin esitetään  
kiireellä 100 000, jotta saadaan rakennushanke  liikuntatilojen 
valtionosuuslistoille. Tämä on kyllä eräänlainen rimanalitus, miten 
miljoonahankkeita pyritään ajamaan.  

On hyvä muistaa jos rahanpaljous pakottaa, että meillä ei ole 
lainkaan esim. omia kirjastotiloja, vaikka kirjasto on kaiken 
kansan maksuton palvelu.  Omien kirjastotilojen puutteesta on 
hyvä muistuttaa ja muistaa, että vuokrasopimusaikaa on kulunut 
jo pari vuotta ja pian se loppuaikakin sujahtaa. 
Kirjasto-kulttuuritilasta valtuusto on kerran jo päättänytkin, mutta 
päätöstä ei koskaan pantu toimeen? 

Omani ja koko Vasemistonryhmän kritiikin kova kärki on siis  siinä, 
että  miljoonahankkeita tuodaan pöytään valmistelematta. 
Suoraan puskista hankkeiden tuomista tietenkin saattavat selittää 
keväät tapahtumat, mutta silti selitys ei ole hyväksyttävä.  



Valtuuston erityinen tehtävähän  olisi linjata kehittämistoimia ja 
yhteistyötä, joten toivomme, että valtuusto palauttaa liikuntahalli-
hankkeen kunnolliseen valmisteluun  jalostettavaksi.  

Joulutoivotukset. 


